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Skolverket meddelade 2013-12-11 att de slopar sina riktlinjer om att det som 

mest bör vara 15 barn per avdelning i förskolan. Risken att barngrupperna, 

som redan är för stora på många håll, blir ännu större är uppenbara när 

rekommendationerna tas bort. Detta trots att forskning pekar på att 

förskolegruppens storlek är av avgörande betydelse för barnens trygghet och 

inlärningsförmåga. 

 Med anledning av detta skulle jag vilja ställa följande frågor till 

borgarrådet. 

1. Hur kommer de förändrade rekommendationerna påverka Stockholms 

stads praxis på området? 

2. Vilka åtgärder avser borgarrådet vidta för att undvika att barngrupperna 

sväller ännu mer? 

 

Stockholm den 17 februari 2014 

 

       Rana Carlstedt 

 


